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 סיכום ישיבת הוועדה הכספית .

 : טל , שמוליק , לימור , נדב . נוכחים

 : נושאי תב"ר.1

*תחזוקת הדשא : נבקש לכלול אותנו במכרז שיתקיים במועצה בנושא זה 

בחודש הבא . שמוליק יבדוק עם עליזה סולומון )ו. הנחות( האם יש הורים 

 בעבודת תחזוקת הדשא .שיוכלו להמיר את תשלומי ההורים שלהם 

( : לימור תבקש משי הצעות מחיר על בסיס תכנון CPקירוי כניסה עליונה )*

 ₪ .  40,000אדריכלי של הקירוי . בשלב זה נשריין 

*חצרות החטיבה הצעירה : איילת הציגה את התכנית שהכין ויטו וקיבלה 

. הוחלט הסכמה עקרונית של שי . שמוליק יבדוק חלופת ביצוע ע"י וואליד 

להצללות ו  25,000לתשתיות , ₪  40,000לאשר עקרונית ולשריין לביצוע : 

העתקה והתקנת מתקנים ע"י עדנאן מהמועצה . מידה שהחלופה שיציע  5,000

וואליד תתברר כמעשית וכדאית כספית הוא יבצע בקשר עם ויטו ושי . במידה 

ו בעזרת גיוס שחלופת ההורים )שהציגה איילת( תתברר כעדיפה יבצע ויט

 הורים ובקשר עם שי .

₪  11,700*סככת גשם זמנית לכניסת התלמידים הנכים : הוחלט לשריין 

חודשים לפי הצעת "אותנטים" . הביצוע יעוכב עד סוף  3לשכירת סככה ל 

השבוע כדי ששמוליק יוכל לבדוק חלופה של רכישת רשת צל צפופה )שמגנה 

 וכל לשמש אותנו גם בקיץ .גם מפני גשם( בעזרת עמית בן ארי ות

 ₪ . 5,000*לוחות קישוט : אושרה מסגרת לביצוע של 

 ₪ . 3,900*הגדלת תקציב הגינון : אושרה תוספת של 

 

 דו"ח כספי שוטף ..2

*לימור הציגה דו"ח ניצול תקציב תשע"ו עדכני , מצב בחשבון הבנק של 

( אבל הורי 95%העמותה ודו"ח הורים חייבים . אנחנו עומדים ביעד הגביה )

 התלמידים בחינוך המיוחד אינם משלמים . 

 *נדב ידבר עם סימה על פניה של בית הספר להורי תלמידי החינוך המיוחד .

לצורך הכנת דו"ח שוטף למצב הכספי של בית הספר  *לימור תתייעץ עם איתן

 במועצה .

 *השלמת העלות הנוספת של סעיף הנקיון תועבר מסעיף הרזרבה . 

   רשם : נדב . 


